
PREGUNTES I PRECS DE COMPROMÍS SOBRE EL PAS DEL TRAM PEL RIBALTA

La senyora Bonig, coordinadora general del PP, va publicar aquesta setmana un 
article on vessava greus insults per a tots els que formem actualment part de l'oposició.  
No  passa  res,  ens  ho  prenem esportivament,  així  que  supose  que  vostés  també  es 
prendran esportivament el que els vaig a dir:

En  el  tema  del  TRAM  al  seu  pas  pel  Ribalta  han  funcionat  com  una  banda 
organitzada per actuar al marge de la llei. I ho han fet de diferents maneres:

-  Proposant una il·legalitat.
-  Demanant  un  informe que  els  permetés  salvar  la  il·legalitat  a  un  "enxufat"  (el  

senyor que va ser candidat del PP a l'alcaldia de Morella i  que quan ve perdre el fan 
"enxufar" a la Conselleria i que signava l'informe. Això sí, els tècnics que són professionals 
van imposar condicions.

- Incomplint les condicions d'aquell informe.
- Fent cas omís a les sentències judicials.
- Pressionant als òrgans consultius per tal que canvien els seus informes, sense cap 

èxit.  Tinc ací la resposta del Col·legi territorial d'arquitectes de Castelló, que no llegiré 
perquè segur que el coneixen.

- Mentint en seu parlamentària. Tant ací com a les Corts, reiteradament, en contestar 
a les nostres preguntes que no hi havia pla B, i avui la consellera bonig diu que ja fa  
temps que treballen en la solució alternativa.

Són vostés tafurs que juguen amb les cartes marcades i tant incompetents que tot i 
això perden.

Davant de tot açò volem formular dues preguntes:

- Està d'acord el senyor Alcalde amb la senyora Bonig quan ha afirmat que per sobre 
del compliment de la llei "lo que cuenta es que esté bonito"?

- Està d'acord el senyor Alcalde amb la teoria expressada pel portaveu senyor Pérez 
Macián, segons la qual si l'oposició després d'advertir políticament i sense èxit, que l'equip 
de  govern  comet  una  il·legalitat,  ha  de  callar  i  convertir-se  en  còmplice,  perquè  cas 
contrari "judicialitza la política"?

I un prec:

Que els senyors Moliner com a ex-regidor d'urbanisme, el senyor Mulet com actual 
regidor d'urbanisme i ex-regidor de Cultura, i el senyor Sales com a regidor de Cultura, 
isquen a esta trona per demanar disculpes per la forma en que tracten un BIC.

I després parlen dels bous....


